
1 
 

 

 

 

 

КИЇВСЬКА МІСЬКА РАДА 

VІІІ СКЛИКАННЯ 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ З ПИТАНЬ ДОТРИМАННЯ ЗАКОННОСТІ, ПРАВОПОРЯДКУ  

ТА ЗАПОБІГАННЯ КОРУПЦІЇ 

01044, м. Київ, вул. Хрещатик, 36                                                                   тел./факс 202-76-88                           

 

ПРОТОКОЛ № 5/61 

засідання постійної комісії Київської міської ради з питань дотримання 

законності, правопорядку та запобігання корупції 

07.03.2018 
 

Склад комісії – 5 осіб. 

Присутні члени комісії – 4 особи: 

Голова комісії - Бондарчук О. В. 

Секретар комісії - Осадчук А. П. 

Член комісії - Сиротюк Ю. М. 

Член комісії - Омельченко О. О. 

Відсутні члени комісії – 1 особа: 

Заступник голови комісії - Шаповал А. А 
 
 

  вул. Хрещатик, 36  

(зала засідань 1017) 

10-00 

Запрошені та присутні: 

- Давтян Д.О.  – заступник голови Київської міської державної адміністрації; 
- Мельничук А.А. – директор Департаменту промисловості та розвитку 

підприємництва виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської 

державної адміністрації); 
- Мондриївський В.М. – голова Подільської районної в м. Києві державної 

адміністрації; 
- Олейко А.М. – представник КП «Керуюча компанія з обслуговування житлового 

фонду Шевченківського району м. Києва»; 
- Шило К.І. – представник КП «Керуюча компанія з обслуговування житлового 

фонду Шевченківського району м. Києва»; 

- Нечитайло В.О. – заступник начальника ГУ НП України в м. Києві; 
- Пивовар О.В. – представник ГУ НП України в м. Києві; 

- Магдій С.М. – начальник управління зв’язку і телекомунікацій ГУ НП України в 

місті Києві; 
- Зозуля Ю.Г. – начальник управління патрульної поліції в м. Києві; 
- Нескоромний Д.А. – представник ГУ СБУ в м. Києві та Київській області; 
- Літус О.Ю. – представник ГУ СБУ в м. Києві та Київській області; 
- Чумак Н.А. – заступник начальника Територіального управління державної судової 

адміністрації України в м. Києві; 
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- Полятикін О.М. – помічник першого заступника голови Київської міської 

державної адміністрації); 
- Куявський О.Ю. – начальник управління з питань взаємодії з правоохоронними 

органами по забезпеченню правопорядку та муніципальної безпеки  виконавчого 

органу Київської міської ради (Київської міської державної адміністрації); 
- Корнієвський С.В. – президент Асоціації «Спілка інвесторів транспортної 

інфраструктури м. Києва»; 
- Авдієнко В.А. – представник компанії «КИЇВ МАРКЕТ СОЛЮШЕН»;  
- Веспер Л.Л. – представник ГО «РУС»; 
- Шевчук В.І. – представник  «Екологічний рух України»; 
- Кунах Г.С. – член   ГФ «Муніципальна варта»; 
- Фарбота М. Р. – помічник - консультант депутата Київської міської ради; 
- Срібняк О. – помічник - консультант депутата Київської міської ради; 
- Дутка Р.О. – помічник - консультант депутата Київської міської ради; 
- Гоголь Л.В. – головний спеціаліст відділу з питань регламенту, правопорядку та 

запобігання корупції управління забезпечення діяльності постійних комісій 

Київської міської ради; 
Громадяни України: 

Заложенкова І.А., Пигида А.І., Волошин П.Г., Сіренко Г.Г., Внучко О.А., 

Сидоренко К.В., Христинченко Л.М., Бортнійчук В.І., Пилун М.Я., Демченко Н.М., 

Ткаченко О.С., Литвинюк Є.Б., Марчик Т.І. 

 
СЛУХАЛИ: 

Бондарчука О.В., який запропонував прийняти за основу порядок денний 

засідання постійної комісії від 07.03.2018. 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти за основу порядок денний засідання постійної комісії Київської 

міської ради з питань дотримання законності, правопорядку та запобігання 

корупції від 07.03.2018. 

ГОЛОСУВАЛИ:  

За – 4, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували – 0 

Рішення прийнято. 
 

СЛУХАЛИ: 

Бондарчука О.В. щодо наповнення та зняття з розгляду питань порядку 

денного. 

ВИСТУПИВ: 

Сиротюк Ю.М. з пропозицією включити до порядку денного питання: 

- Про повторний розгляд проекту рішення Київської міської ради «Про 

внесення  змін  до  рішення Київської  міської  ради  від 13 листопада  2013   року 

№ 518/10006 «Про затвердження міської програми створення (оновлення) 

містобудівної документації у м. Києві» ( від 06.02.2018 № 08/231-434/ПР). 

ВИСТУПИВ: 

 Бондарчук О.В. з проханням включити до порядку денного засідання постійної 

комісії питання: 
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 - «Про розгляд проекту рішення Київської міської ради «Про затвердження 

Антикорупційної програми Київської міської ради» (від 06.03.2018 №08/231-

786/ПР)»; 

 - «Про розгляд звернення Асоціації «Спілка інвесторів транспортної 

інфраструктури м. Києва» щодо можливих порушень при підготовці і проведенні 

інвестиційних конкурсів по залученню інвесторів для виконання комплексу заходів 

з благоустрою та облаштування зупинок громадського транспорту в м. Києві у 

зв’язку з демонтажем зупинкових комплексів, що порушують права інвесторів». 

Запропонував розглянути це питання в розділі «Різне». 

 ВИСТУПИВ: 

 Бондарчук О.В. з проханням змінити черговість, а саме: пункт 7 порядку 

денного «Про порядок організації та проведення новорічних та різдвяних свят у 

2018 році на Контрактовій площі м. Києва» розглянути пунктом 2. 

 ВИРІШИЛИ: 

Прийняти в цілому порядок денний засідання постійної комісії від 07.03.2018 

з урахуванням пропозицій Сиротюка Ю.М. та Бондарчука О.В. 

 

Загальні питання 

1. Про розгляд проекту рішення Київської міської ради «Про затвердження 

Антикорупційної програми Київської міської ради» (вх від 06.03.2018 №08/231-

786/ПР) (Доповідач О. Бондарчук). 

2. Про порядок організації та проведення новорічних та різдвяних свят у 2018 

році на Контрактовій площі м. Києва (А. Осадчук, В. Мондриївський). 

 3. Заслуховування керівників правоохоронних органів м. Києва стосовно стану 

законності, боротьби із злочинністю, охорони громадського порядку на території 

міста Києва (Доповідач А. Крищенко, Ю. Зозуля, Р. Говда). 

 4. Заслуховування інформації управління з питань взаємодії з 

правоохоронними органами по забезпеченню правопорядку та муніципальної 

безпеки виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації) про стан виконання у 2017 році Міської цільової комплексної 

програми профілактики та протидії злочинності в м. Києві «Безпечна столиця» на 

2016-2018 роки її співвиконавцями (вх. від 01.02.2018 № 08/1750) (Доповідач О. 

Куявський). 

 5. Про розгляд листів співвиконавців Міської цільової комплексної програми 

профілактики та протидії злочинності в м. Києві «Безпечна столиця»  на 2016-2018 

роки, (вх. від 02.02.2018 № 08/1809) зокрема Департаменту патрульної поліції НП 

України, ГУ НП у м. Києві, ГУ СБУ у м. Києві та Київській області щодо 

використання ними бюджетних коштів у 2017 році (Доповідач О. Куявський, В. 

Грицак, А. Крищенко, Ю. Зозуля). 

 6. Про розгляд листів співвиконавців Міської цільової комплексної програми 

профілактики та протидії злочинності в м. Києві «Безпечна столиця»  на 2016-2018 

роки (вх. від 19.02.2018 № 08/2824), зокрема Департаменту патрульної поліції НП 

України, ГУ НП у м. Києві, ГУ СБУ у м. Києві та Київській області щодо   обсягів   

фінансування   у   2018    році    (Доповідач О. Куявський, В. Грицак, А. Крищенко, 

Ю. Зозуля). 
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 7. Про повторний розгляд питання щодо ситуації, яка склалась у сфері 

громадського транспорту та пасажирських перевезень у місті Києві (Доповідач Д. 

Давтян, питання перенесено з засідання ПК від 07.02.2018, 21.02.2018).  

 8. Про розгляд листа Територіального управління Державної судової 

адміністрації України в м. Києві від 19.02.2018 № 1-364/18 (вх. від 23.02.2018 

№3231) щодо увільнення громадянина Івченка Володимира Миколайовича від 

виконання обов’язків присяжного Голосіївського районного суду м. Києва 

(Доповідач О. Сімановський). 

Розгляд питань стосовно дотримання законності 
9. Про розгляд звернення громадянина Пигиди А.І. щодо незаконного 

нарахування мешканцям будинку по вул. Г. Андрющенка, № 4 коштів за оплату по 

утриманню прибудинкової території (Доповідач А. Пигида). 

Різне 
10. Про повторний розгляд проекту рішення Київської міської ради «Про 

внесення змін до рішення Київської міської ради від 13 листопада 2013 року № 

518/10006 «Про затвердження міської програми створення (оновлення) 

містобудівної документації у м. Києві» (від 06.02.2018 № 08/231-434/ПР) 

(Доповідач Ю. Сиротюк). 

11. Про заслуховування інформації Асоціації «Спілка інвесторів транспортної 

інфраструктури м. Києва щодо можливих порушень при підготовці і проведенні 

інвестиційних конкурсів по залученню інвесторів для виконання комплексу заходів 

з благоустрою та облаштування зупинок громадського транспорту в м. Києві у 

зв’язку з демонтажем зупинкових комплексів, що порушують права інвесторів 

(Доповідач С. Корнієвський ). 

ГОЛОСУВАЛИ:  

За – 4, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували – 0. 

Рішення прийнято. 

 

РОЗГЛЯД ПИТАНЬ ПОРЯДКУ ДЕННОГО 

 

1. Про розгляд проекту рішення Київської міської ради «Про затвердження 

Антикорупційної програми Київської міської ради» (від 06.03.2018 №08/231-

786/ПР). 

СЛУХАЛИ: 

Бондарчука О.В. який повідомив, що зазначений проект рішення  розроблено 

відповідно до вимог Закону України «Про запобігання корупції», Закону України 

«Про місцеве самоврядування в Україні», рішення Національного агентства з 

питань запобігання корупції від 02.12.2016 № 126 «Про затвердження Методології 

оцінювання корупційних ризиків у діяльності органів влади», зареєстрованого в 

Міністерстві юстиції України 28.12.2016 за № 1718/29848, від 19.01.2017 № 31 

«Про затвердження Методичних рекомендацій щодо підготовки антикорупційних 

програм органів влади» та на виконання рішення Київської міської ради від 

14.09.2017 № 11/3018 «Про організаційно-правові заходи з проведення оцінки 

корупційних ризиків у діяльності Київської міської ради і підготовки 

Антикорупційної програми Київської міської ради». 
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Осадчука А.П. який наголосив, що над Програмою працювали три члени 

постійної комісії. Запропонував звернутися до заступника міського голови – 

секретаря Київської міської ради з листом про невідкладність розгляду 

вищезазначеного проекту рішення на черговій сесії Київської міської ради.  

 ВИСТУПИЛИ: 

Представник ГО «РУС» Веспер Л.Л., яка повідомила, що у громадськості є 

пропозиції до вищезазначеної Антикорупційної програми. Повідомила про 

проведення незалежного моніторингу споживачів послуг виконавчого органу 

Київської міської ради (Київської міської державної адміністрації). Зазначила, що 

думка основної частини киян врахована не була.  

ДО ОБГОВОРЕННЯ ДОЛУЧИЛИСЬ: 

Бондарчук О.В., Осадчук А.П., Омельченко О.О., Сиротюк Ю.М. 

ВИСТУПИВ: 

Бондарчук О.В. запропонував підтримати проект рішення Київської міської 

ради «Про затвердження Антикорупційної програми Київської міської ради». 

ВИРІШИЛИ: 

Підтримати проект рішення Київської міської ради «Про затвердження 

Антикорупційної програми Київської міської ради» (від 06.03.2018 №08/231-

786/ПР. 

ГОЛОСУВАЛИ:  

За – 4, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували – 0 

Рішення прийнято. 

 

2. Про порядок організації та проведення новорічних та різдвяних свят у 2018 

році на Контрактовій площі м. Києва. 

СЛУХАЛИ: 

Осадчука А.П. який повідомив, що підняте питання стосується проведення на 

Контрактовій площі новорічно-різдвяних заходів. За інформацією КМДА, 

відповідальним за організацію та проведення новорічно-різдвяного ярмарку та 

встановлення льодової ковзанки на Контрактовій площі визначений ФОП Бабенко 

Микита Олегович. Підставою включення даного заходу до Програми було 

звернення ФОП Бабенко Микити Олеговича від 10.10.2017 № 10/10-17 на ім’я 

голови Київської міської державної адміністрації Кличка В.В., та голови 

Подільської районної в місті Києві державної адміністрації Мондриївського В. М.  

В подальшому, зазначений ФОП уклав договір на встановлення цирку 

«Кобзов». Але у зв’язку з численними зверненнями громадян щодо незручностей 

від встановлення конструкції цирку, цирк достроково завершив свою роботу та 

демонтував усі конструкції 19.01.2018. За результатами проведення обстеження 

території заактовано пошкодження асфальтобетонного покриття. Організатора 

зобов’язано усунути порушення благоустрою в повному обсязі та прозвітувати про 

виконання. 

ВИСТУПИЛИ: 

Мондриївський В.М. – голова Подільської районної в м. Києві державної 

адміністрації, який поінформував, що районні в м. Києві державні адміністрації 
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мають провести на належному організаційному рівні новорічно-різдвяні заходи в 

межах асигнувань місцевого бюджету. Особисто взяв на себе відповідальність за 

розміщення на Контрактовій площі цирку «Кобзов» та наголосив, що це був 

пілотний проект. Також зауважив, що Контрактова площа не те місце, де потрібно 

розташовувати цирки такого формату. Що стосується асфальтобетонного 

покриття, то в серпні минулого року київською міською владою було прийняте 

рішення про експериментальне  перекриття і створення пішохідної публічної зони 

на Контрактовій площі та на частині вул. Сагайдачного. І для того, щоб площа не 

пустувала, поки йде реформатування бізнесу і публічного простору, її треба чимсь 

наповнювати, саме тому було прийняте рішення про експеримент у вигляді 

розміщення цирку «Кобзов». Зауважив, що вищезазначений договір з ФОП Микита 

Олегович був укладений на підставі проведення бліц-конкурсу. 

*Відеотрансляція  щодо  обговорення даного питання  розміщена на офіційному веб-сайті Київради 

(www.kmr.gov.ua) відповідно до ч. 9 ст.11 Регламенту, затвердженого рішенням Київради від 07.07.2016 
№579/579). 

ВИСТУПИВ: 

Осадчук А.П. запропонував відкласти розгляд даного питання та попросив 

голову Подільської районної в м. Києві державної адміністрації надати постійній 

комісії письмові пояснення з приводу вищезазначеного питання.  

ДО ОБГОВОРЕННЯ ДОЛУЧИЛИСЬ:  

Сиротюк Ю.М., Мондриївський В.М., Осадчук А.П., Омельченко О.О. 

ВИСТУПИВ: 

Осадчук А.П. запропонував не ухвалювати  рішення з даного питання, а після 

особистого спілкування з головою Подільської районної в м. Києві державної 

адміністрації винести обґрунтований і змістовний висновок на розгляд постійної 

комісії. 

ВИРІШИЛИ: 

Перенести розгляд питання на наступне засідання комісії. 

ГОЛОСУВАЛИ:  

За – 4, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували – 0 

Рішення прийнято. 

 

 3. Заслуховування керівників правоохоронних органів м. Києва стосовно стану 

законності, боротьби із злочинністю, охорони громадського порядку на території 

міста Києва. 

СЛУХАЛИ: 

Заступника начальника ГУНП в м. Києві Нечитайло В.О. який повідомив, що 

є фактори, які впливають на стан злочинності в столиці. До них відносяться, як 

соціально-економічне становище громадян,  міграція населення до столиці, в тому 

числі у зв’язку з подіями, пов’язаними з бойовими діями на сході країни, так і 

проведення в місті масових заходів міжнародного та державного рівнів. 

Доповідач зазначив, що протягом останніх 2 місяців поточного року кількість 

умисних вбивств, вчинених на території м. Києва, зменшилась на 9%, що складає 

39% (14 проти 23). Завдяки кропіткої роботи, проведеній спільно з органами 

прокуратури та іншими службами, відсоток їх розкриття складає 100%. Зауважив, 

http://www.kmr.gov.ua/
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що аналіз криміногенної ситуації показав, що більшу частку всіх кримінальних 

правопорушень в м. Києві складають протиправні посягання майнової 

спрямованості. Зокрема, зареєстровано понад 5,5 тис. крадіжок, 48 розбійних 

нападів, 445 грабежів, 155 незаконних заволодінь транспортними засобами. 

Відзначив, що певна частина злочинів в столиці вчиняється особами з інших 

регіонів або навіть держав. (Особами з інших регіонів держави вчинено 157 

злочинів,  а саме: громадянами Російської федерації – 20,  

Грузії – 74, Азербайджану – 42, Вірменії – 8, Узбекистану – 7). 

Упродовж 2 місяців 2018 року операторами служби «102» міста Києва 

прийнято 196134 (-22103) повідомлень громадян, з яких зареєстровано:  
- до Єдиного обліку 127387 заяв та повідомлень громадян про злочини та інші 

події, що на 1628 або 1,3 % менше, ніж за аналогічний період 2017 року (129015).  

- до Єдиного реєстру досудових розслідувань 11954 кримінальних 

правопорушень (без урахування закритих), що на 2673 або 18,3 % нижче, ніж за 

2017 рік (14627). 

Рівень злочинності з розрахунку на 10 тис. населення м. Києва становить 40,8 

(-18,9%) кримінальних правопорушення (2017 рік – 50,4).   

 Зазначив, що протягом 2 місяців поточного року продовжуються певні 

позитивні зрушення в частині зниження кількості скоєних злочинів, зокрема: 

розбійних нападів – на 40% (з 80 до 48), грабежів – на 26% (з 608 до 445), крадіжок 

– на 23% (з 7329 до 5631), у т.ч. кишенькових – на 25% (з 968 до 721), з 

транспортних засобів – на 47% (з 1187 до 632), з квартир – на 11% (з 963 до 857), 

шахрайств – на 20% (з 1552 до 1242), викрадення АМТ – на 15 % (з 182 до 155). 

На 23 % знизилась кількість кримінальних правопорушень, скоєних в 

громадських місцях (з 4544 до 3487). 

Збільшено на 310 (на 17,2%) кримінальних правопорушень (вчинених у 

поточному році) по яких особам повідомлено про підозру (з 1798 до 2108), а саме: 

- навмисних вбивств (14 проти 14); 

- тяжких тілесних ушкоджень – на 81,8% (з 11 до 20);  

- тяжких тілесних ушкоджень зі смертельними наслідками – на 200% (з 1 до 3); 

- крадіжок – на 35,0% (з 535 до 722); 

- шахрайств – на 60% (з 55 до 88); 

- незаконного обігу наркотиків – на 208,2% (з 49 до 151), у тому числі збутів – на 

47,4% (з 19 до 28). 

Слід зауважити, що у ході досудового розслідування закрито 9899 

кримінальних проваджень, що менше на 2906 або 23% минулого року (12805).  Це 

вказує на відповідну якість проведення досудового розслідування та не укриття 

злочинів від реєстрації. 

До суду направлено більше на 397 або 14,3% (3182 проти 2785).  

Завдяки вжитим заходам, працівникам поліції вдалося зменшити кількість 

незаконних заволодінь транспортними засобами. Загалом на території міста 

Києва у поточному році зареєстровано 155 (-27) незаконних заволодінь 

автотранспортом проти 182 у 2017 році.  

Затримано 3 злочинні групи, до складу яких входило 7 осіб, які займались 

викраденням автомобілів. 
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Слідчими підрозділами Головного управління повідомлено про підозру 26 

особам. Відносно 1 обрано міру запобіжного заходу - арешт, відносно 25 прийнято 

рішення про обрання запобіжного заходу, не пов’язаного з обмеженням волі 

(домашній арешт – 12, особисте зобов’язання – 11, застава – 2).  

Також відмічається зниження на 33% або 8 кримінальних правопорушення 

вчинених з використанням вогнепальної зброї (16 проти 24). Це є наслідком 

вилучення великої кількісті зброї, в тому числі із зони проведення АТО. 

За незаконний обіг зброї до ЄРДР внесено 80 відомостей. Повідомлено про 

підозру особам у 20 кримінальних правопорушеннях. Розслідувано та 

направлено до суду матеріали справ 36 кримінальних правопорушень. 

Упродовж 2018 року з незаконного обігу вилучено 497 одиниць вогнепальної 

зброї, а саме: 42 – пістолети; 6 – револьвери; 2 – автомати; 1 – карабін; 1 – кулемет;  

1 – рушниця; 19 – гранати; 2468 – патрони  різного калібру; 400 гр. пороху; 600 гр. 

тротилу; 4 – саморобні вибухові пристрої; 1 – РПГ. 

У порівнянні з 2017 роком на 348 або 33,8% зменшилась кількість виявлених 

кримінальних правопорушень у сфері незаконного обігу наркотиків (з 1031 до 

683). Проте кількість виявлених збутів збільшено на 9 або 20,5% (з 44 до 53). 

Задокументовано 6 фактів збуту наркотиків через мережу Інтернет, а також 5 

міжнародних каналів надходження наркотичних речовин до столиці. 

Виявлено 1 нарколабораторію та 15 місць для незаконного вживання 

наркотичних засобів. 

Розслідувано та направлено до суду 392 кримінальних правопорушень, що на 

158 або 67,5% більше минулого року (234), у т.ч. за збут – 35, що на 25 або 250,0% 

більше минулого року (10).  

З незаконного обігу вилучено: кокаїн – 120 гр., канабіс – 37 кг 760 гр., 

метадон – 830 гр., психотропні речовини (амфетамін, метамфетамін) – 2 кг. 270 гр., 

МДМА – 750 таблеток, субітрамін – 350 тис. пігулок, солі (спайси, РVP) – 5 кг. 

800 гр., кетамін – 200 гр. 

Приблизна загальність вартість вилучених наркотиків становить 20 млн. грн. 

Нечитайло В.О. наголосив, що поліція Києва постійно працює над виявленням 

та припиненням діяльності на території столиці організованих злочинних груп і так 

званих «злодіїв у законі». 

У продовж 2-х місяців 2018 року закінчено досудове розслідування та 

направлено до суду відносно організованих груп, які сформованих на етнічній 

основі, 2 кримінальних провадження,  

Проінформував, що особовий склад поліції Києва щоденно залучається до 

охорони публічного порядку під час проведення загальнодержавних громадсько-

політичних, спортивних та інших заходів за масовою участю громадян.  

Зокрема, у цьому році відбулось понад 400 таких заходів, у яких взяло участь 

понад 100 тис. громадян. 

До охорони громадського порядку під час проведення цих заходів щоденно 

залучається в середньому понад 400 працівників поліції з відривом від виконання 

службових обов'язків з профілактики та протидії кримінальним правопорушенням, 

а в окремих випадках – кількість особового складу становить до 6-ти тисяч, у т.ч. 

військовослужбовців Національної гвардії України. 
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Незважаючи на вказані чинники та проблеми, вжитими заходами вдалося 

знизити темпи зростання злочинності у місті Києві та покращати динаміку 

розкриття тяжких та особливо тяжких кримінальних правопорушень. 

*Відеотрансляція  щодо  обговорення даного питання  розміщена на офіційному веб-сайті Київради 

(www.kmr.gov.ua) відповідно до ч. 9 ст.11 Регламенту, затвердженого рішенням Київради від 07.07.2016 
№579/579). 

ВИСТУПИВ: 

Начальник слідчого управління ГУ НП в м. Києві Пивоваров О.В., який 

проінформував громадськість щодо відкритих кримінальних проваджень щодо 

знищення об’єктів культурної спадщини за адресою: м. Київ, вул. Велика 

Васильківська, 35, 35-Б та 37. Повідомив, що у Печерському районному управлінні 

поліції розслідуються кримінальні провадження за ч. 1 ст. 194 ч. 2 ст. 298 

Кримінального кодексу України. На даний час проводиться досудове слідство, 

витребувано інформацію з Головного управління охорони культурної спадщини та 

Державної служби з питань національної культурної спадщини щодо того, що 

вказаний будинок перебуває на державному обліку як нововиявлений об’єкт 

пам’ятки архітектури і є об’єктом культурної спадщини. Повідомив, що досудове 

слідство по факту ще триває та перебуває на контролі слідчого управління. 

Також проінформував стосовно знищення об’єкта культурної спадщини по 

вул. Б. Хмельницького, 12-14.   

ВИСТУПИВ: 

Сиротюк Ю.М. із запитаннями до керівників правоохоронних органів. 

ВИСТУПИВ:  

Осадчук А.П. із запитаннями до керівників правоохоронних органів та 

запропонував надати звіт ГУ НП в м. Києві до постійної комісії в письмовому 

вигляді. 

ВИСТУПИЛА: 

Заложенкова І.А. із запитаннями до керівників правоохоронних органів. 

ДО ОБГОВОРЕННЯ ДОЛУЧИЛИСЯ:  

Осадчук А.П., Сиротюк Ю.М., Омельченко О.О., Бондарчук О.В., 

Корнієвський С.В. та представники громадськості. 

ВИСТУПИВ: 

Бондарчук О.В. з пропозицією взяти до відома інформацію керівників 

правоохоронних органів м. Києва стосовно стану законності, боротьби із 

злочинністю, охорони громадського порядку на території міста Києва. 

ВИРІШИЛИ: 

Взяти до відома інформацію ГУ НП України в м. Києві стосовно стану 

законності, боротьби із злочинністю, охорони громадського порядку на території 

міста Києва та звернутися до ГУ НП у м. Києва з вимогою забезпечення 

невідкладних заходів щодо забезпечення  зовнішньої ідентифікації всіх працівників 

поліцейських підрозділів при виконанні ними службових обов’язків на вулицях 

Києва. 

 ГОЛОСУВАЛИ:  
За – 4, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували – 0.  

Рішення прийнято. 

http://www.kmr.gov.ua/
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 4. Заслуховування інформації управління з питань взаємодії з 

правоохоронними органами по забезпеченню правопорядку та муніципальної 

безпеки виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації) про стан виконання у 2017 році Міської цільової комплексної 

програми профілактики та протидії злочинності в м. Києві «Безпечна столиця» 

на 2016-2018 роки її співвиконавцями (вх. від 01.02.2018 № 08/1750).  

СЛУХАЛИ: 

Начальника управління з питань взаємодії з правоохоронними органами по 

забезпеченню правопорядку та муніципальної безпеки  виконавчого органу 

Київської міської ради (Київської міської державної адміністрації) Куявського 

О.Ю. з інформацією про стан виконання у 2017 році Міської цільової комплексної 

програми профілактики та протидії злочинності в м. Києві «Безпечна столиця» на 

2016-2018 роки. Повідомив, що управлінням щоквартально узагальнюється 

інформація щодо виконання заходів Програми, наданих співвиконавцями. 

Фінансування Програми відбувається у відповідності до частини другої статті 85 

Бюджетного кодексу України. *Відеотрансляція  щодо  обговорення даного 

питання  розміщена на офіційному веб-сайті Київради (www.kmr.gov.ua) відповідно до ч. 9 ст.11 

Регламенту, затвердженого рішенням Київради від 07.07.2016 №579/579). 
 ВИСТУПИВ: 

Осадчук А.П. який зауважив, що його не влаштовує бравурна тональність про 

загальне покращення і що з таблиці, яка є в звіті, публічно озвучуються тільки 

позитивні цифри. Статистика вчинення умисних вбивств та тяжких тілесних 

ушкоджень гірша, ніж в попередніх роках. Наголосив, що потрібно реально 

дивитися на речі, ситуація складна. Також повідомив, що кричуща ситуація 

залишається з дільничними поліцейськими. 

ВИСТУПИВ: 

Заступник  начальника ГУНП у м. Києві Нечитайло В.О., який поінформував 

стосовно дільничних інспекторів. Повідомив, що керівництво Головного 

управління НП України в м. Києві комплексно вивчило умови кожного працівника. 

У зв’язку з цим, 90% запропонованих змін до Програми стосуються поліпшення 

умов праці та нового інституту дільничного інспектора поліції.  

ВИСТУПИВ:  

Осадчук А.П. який нагадав, що Київська міська рада затвердила нову методику 

оцінки оренди майна комунальної власності, де передбачено спеціальна ставка – 1 

гривня для станцій дільничного поліцейського площею до 50 м2. 

ВИСТУПИВ:   

Представник ГУ СБУ в м. Києві та Київській області, який зауважив, що 

орієнтовна вартість приміщень, які орендуються  ГУ СБУ в м. Києві, складає 490 

тис. грн на 2018 рік. За цим кодом економічної класифікації ГУ СБУ в м. Києві та 

Київській області державою виділено 460 тис. грн. Зазначив, що ГУ СБУ в м. Києві 

направлений лист до постійної комісію Київради з питань власності з приводу 

зменшення орендної ставки.  

ДО ОБГОВОРЕННЯ ДОЛУЧИЛИСЯ:  

Бондарчук О.В. із запитаннями до Куявського О.Ю. та Зозулі Ю.Е. 

 

 

http://www.kmr.gov.ua/
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ВИТСУПИВ: 

Бондарчук О.В. з пропозицією взяти до відома інформацію управління з 

питань взаємодії з правоохоронними органами по забезпеченню правопорядку та 

муніципальної безпеки виконавчого органу Київської міської ради (Київської 

міської державної адміністрації) про стан виконання у 2017 році Міської цільової 

комплексної програми профілактики та протидії злочинності в м. Києві «Безпечна 

столиця» на 2016-2018 роки її співвиконавцями. 

ВИРІШИЛИ: 

Взяти до відома інформацію управління з питань взаємодії з правоохоронними 

органами по забезпеченню правопорядку та муніципальної безпеки виконавчого 

органу Київської міської ради (Київської міської державної адміністрації) про стан 

виконання у 2017 році Міської цільової комплексної програми профілактики та 

протидії злочинності в м. Києві «Безпечна столиця» на 2016-2018 роки її 

співвиконавцями. 

 ГОЛОСУВАЛИ:  
За – 3, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували – 1.  

Рішення прийнято. 

 

ВИСТУПИВ: 

Бондарчук О.В. з пропозицією за результатами розгляду пункту 5 порядку 

денного взяти до відома листи співвиконавців Міської цільової комплексної 

програми профілактики та протидії злочинності в м. Києві «Безпечна столиця» на 

2016-2018 роки, (вх. від 02.02.2018 №08/1809), зокрема, Департаменту патрульної 

поліції НП України, ГУ НП у м. Києві, ГУ СБУ у м. Києві та Київській області щодо 

використання ними бюджетних коштів у 2017 році. 

ВИРІШИЛИ: 

Взяти до відома листи співвиконавців Міської цільової комплексної програми 

профілактики та протидії злочинності в м. Києві «Безпечна столиця» на 2016-2018 

роки, (вх. від 02.02.2018 №08/1809), зокрема, Департаменту патрульної поліції НП 

України, ГУ НП у м. Києві, ГУ СБУ у м. Києві та Київській області щодо 

використання ними бюджетних коштів у 2017 році. 

 ГОЛОСУВАЛИ:  

За – 3, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували – 1.  

Рішення прийнято. 

 

ВИСТУПИВ: 

Бондарчук О.В. з пропозицією за результатами розгляду пункту 6 порядку 

денного взяти до відома листи співвиконавців Міської цільової комплексної 

програми профілактики та протидії злочинності в м. Києві «Безпечна столиця» на 

2016-2018 роки (вх. від 19.02.2018 №08/2824), зокрема, Департаменту патрульної 

поліції НП України, ГУ НП у м. Києві, ГУ СБУ у м. Києві та Київській області щодо 

обсягів фінансування у 2018 році. 
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ВИРІШИЛИ: 

Взяти до відома листи співвиконавців Міської цільової комплексної програми 

профілактики та протидії злочинності в м. Києві «Безпечна столиця» на 2016-2018 

роки (вх. від 19.02.2018 №08/2824), зокрема, Департаменту патрульної поліції НП 

України, ГУ НП у м. Києві, ГУ СБУ у м. Києві та Київській області щодо обсягів 

фінансування у 2018 році. 

ГОЛОСУВАЛИ:  

За – 3, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували – 1.  

Рішення прийнято. 

 

ВИСТУПИВ: 

Осадчук А.П. з пропозицією рекомендувати управлінню з питань взаємодії з 

правоохоронними органами по забезпеченню правопорядку та муніципальної 

безпеки виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації) забезпечити неухильне дотримання вимог Міської цільової 

комплексної програми профілактики та протидії злочинності в м. Києві «Безпечна 

столиця» на 2016-2018 роки в частині обмежень напрямків на які можуть бути 

спрямовані ресурси». 

ВИРІШИЛИ: 

Рекомендувати управлінню з питань взаємодії з правоохоронними органами 

по забезпеченню правопорядку та муніципальної безпеки виконавчого органу 

Київської міської ради (Київської міської державної адміністрації) забезпечити 

неухильне дотримання вимог Міської цільової комплексної програми 

профілактики та протидії злочинності в м. Києві «Безпечна столиця» на 2016-2018 

роки в частині обмежень напрямків на які можуть бути спрямовані ресурси». 

ГОЛОСУВАЛИ:   

За – 3, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували – 1.   

Рішення прийнято. 

 

7. Про розгляд листа Територіального управління Державної судової 

адміністрації України в м. Києві від 19.02.2018 № 1-364/18 (вх. від 23.02.2018 

№3231) щодо увільнення громадянина Івченка Володимира Миколайовича від 

виконання обов’язків присяжного Голосіївського районного суду м. Києва. 

СЛУХАЛИ: 

Бондарчука О.В. який повідомив, що відповідно до листа Територіального 

управління Державної судової адміністрації України в м. Києві від 19.02.2018 №1-

364/18 (вх. від 23.02.2018 №3231) на підставі наказу в.о. голови Голосіївського 

районного суду м. Києва від 08.02.2018 за №32, Івченка В.М. увільнено від 

виконання обов’язків присяжного згідно поданої ним заяви за власним бажанням.   

Таким чином, Управління просить виключити громадянина Івченка Володимира 

Миколайовича зі списку присяжних Голосіївського районного суду м. Києва. 

ВИРІШИЛИ: 

1. Взяти до відома листа Територіального управління Державної судової 

адміністрації України в м. Києві від 19.02.2018 № 1-364/18 (вх. від 23.02.2018 № 



13 
 

3231) щодо увільнення громадянина Івченка Володимира Миколайовича від 

виконання обов’язків присяжного Голосіївського районного суду м. Києва. 

2. Доручити секретаріату постійної комісії підготувати проект рішення 

Київської міської ради «Про внесення змін до рішення Київської міської ради від 

08.12.2016 № 550/1554 «Про затвердження списку присяжних Голосіївського 

районного суду м. Києва», яким виключити з додатку до рішення позицію «Івченко 

Володимир Миколайович». 

ГОЛОСУВАЛИ:  
За – 3, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували – 1.  

Рішення прийнято. 

 

8. Про повторний розгляд питання щодо ситуації, яка склалась у сфері 

громадського транспорту та пасажирських перевезень у місті Києві.  

ВИСТУПИВ: 

Осадчук А.П., який зауважив, що початком дискусії щодо ситуації, яка 

склалась у сфері громадського транспорту та пасажирських перевезень у місті 

Києві став розгляд постійною комісією проект рішення Київської міської ради 

«Про звернення Київської міської ради до Верховної Ради України щодо 

забезпечення комфорту перевезення пасажирів у громадському транспорті та 

посилення відповідальності приватних перевізників» (№08/231-83/ПР від 

16.01.2018). Нагадав, що даний проект рішення був відхилений. 

СЛУХАЛИ: 

 Заступника голови Київської міської державної адміністрації Давтян Д.М., 

який повідомив, що не з’явився на засідання постійної комісії 07.02.2018 бо 

знаходився у відряджені, а 21.02.2018 перебував на розширеному засіданні Колегії 

виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації). Повідомив, що в 2018 році було розірвано 6 договорів з 

перевізниками. Проінформував, що наразі в комунальних підприємствах м. Києва 

відбуваються кадрові зміни.  

 ВИСТУПИВ: 

Омельченко О.О., який звернувся до Давтяна Д.М. із запитаннями.  

ВИСТУПИВ: 

Осадчук А.П., який наголосив на тому, що останні три роки Київській міській 

голова активно лобіював прийняття Закону України «Про внесення змін до деяких 

законодавчих актів України, щодо реформування сфери паркування транспортних 

засобів». Наголосив, що однією з причин ускладнення ситуації у сфері 

громадського транспорту та пасажирських перевезень в місті Києва  є паркування. 

Звернувся до доповідача з запитаннями щодо дій місцевої влади задля реалізації 

відповідного Закону України. Також повідомив, що постійною комісією було 

створено робочу групу по доопрацюванню проекту рішення Київської міської ради 

«Про систему відеоспостереження м. Києва», проведено установче засідання та 

очікуються пропозиції для розгляду на засідання робочої групи. 

ВИСТУПИВ: 

Бондарчук О.В. з пропозицією взяти до відома інформацію, надану 

заступником голови Київської міської державної адміністрації ситуації, яка 
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склалась у сфері громадського транспорту та пасажирських перевезень у місті 

Києві. 

ВИРІШИЛИ: 

Взяти до відома інформацію, надану заступником голови Київської міської 

державної адміністрації ситуації, яка склалась у сфері громадського транспорту та 

пасажирських перевезень у місті Києві. 

ГОЛОСУВАЛИ:  

За – 4, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували – 0 

Рішення прийнято. 
 

 9. Про повторний розгляд проекту рішення Київської міської ради «Про 

внесення змін до рішення Київської міської ради від 13 листопада 2013 року № 

518/10006 «Про затвердження міської програми створення (оновлення) 

містобудівної документації у м. Києві» (від 06.02.2018 № 08/231-434/ПР). 

СЛУХАЛИ: 

Сиротюка Ю.М., який повідомив, що минулому засіданні постійної комісії 

ухвалено рішення звернутися до Київського міського голови з вимогою зняти 

вказаний проект рішення з порядку денного пленарного засідання Київської міської 

ради 22.02.2018 у зв’язку з порушенням процедури оформлення і подання проекту 

рішення Київської міської ради. Запропонував:  

1. Створити робочу групу для розгляду розгляд проекту рішення Київської 

міської ради «Про внесення змін до рішення Київської міської ради від 13 

листопада 2013 року № 518/10006 «Про затвердження міської програми створення 

(оновлення) містобудівної документації у м. Києві» (від 06.02.2018 № 08/231-

434/ПР). 

2. До початку роботи відповідної робочої групи звернутись до: 

-  ДАБІ України щодо процедури формування відповідних документів; 

- постійної комісії Київської міської ради з питань регламенту та депутатської 

етики щодо відповідності Регламенту Київської міської ради і вимогам 

законодавству України підготовки проекту рішення Київської міської ради «Про 

внесення змін до рішення Київської міської ради від 13 листопада 2013 року № 

518/10006 «Про затвердження міської програми створення (оновлення) 

містобудівної документації у м. Києві» (від 06.02.2018 № 08/231-434/ПР). 

ВИСТУПИВ: 

Осадчук А.П. з пропозицією:  

1. Створити робочу групу. 

2. Звернутися до постійної комісії Київської міської ради з питань регламенту 

та депутатської етики з питанням чи відповідає вимогам Регламенту Київської 

міської ради і вимогам законодавству України підготовка проекту рішення 

Київської міської ради «Про внесення змін до рішення Київської міської ради від 

13 листопада 2013 року № 518/10006 «Про затвердження міської програми 

створення (оновлення) містобудівної документації у м. Києві». 

3. Звернутися до Державної архітектурно-будівельної інспекції України та до 

Міністерства регіонального розвитку, будівництва та житлово-комунального 
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господарства України щодо ситуації яка склалась з підготовкою та змінами до 

містобудівної документації м. Києва.  

ВИСТУПИВ: 

Бондарчук О.В. запропонував призначити головою робочої групи Сиротюка 

Ю.М. та членів робочої групи Омельченка О.О. та Осадчука А.П. 

ВИСТУПИВ: 

Сиротюк Ю.М. з пропозицією підготувати лист до Київського міського голови 

з повідомленням про створення робочої групи з доопрацювання вищезазначеного 

проекту рішення та до закінчення роботи робочої групи не вносити до порядку 

денного пленарного засідання Київської міської ради проект рішення Київської 

міської ради «Про внесення змін до рішення Київської міської ради від 13 

листопада 2013 року № 518/10006 «Про затвердження міської програми створення 

(оновлення) містобудівної документації у м. Києві» (від 06.02.2018 № 08/231-

434/ПР). 

ВИСТУПИВ: 

Бондарчук О.В. з проханням підтримати пропозиції Сиротюка Ю.М. та 

Осадчука А.П. 

ВИРІШИЛИ: 

1. Створити робочу групу у складі Сиротюка Ю.М. (голова робочої групи), 

Омельченка О.О., Осадчука А.П. 

2. Звернутися до постійної комісії Київської міської ради з питань регламенту 

та депутатської етики щодо відповідності вимогам Регламенту Київської міської 

ради і вимогам законодавству України підготовки проекту рішення Київської 

міської ради «Про внесення змін до рішення Київської міської ради від 13 

листопада 2013 року № 518/10006 «Про затвердження міської програми створення 

(оновлення) містобудівної документації у м. Києві» (від 06.02.2018 № 08/231-

434/ПР). 

3. Звернутися до Державної архітектурно-будівельної інспекції України та до 

Міністерства регіонального розвитку, будівництва та житлово-комунального 

господарства України щодо ситуації яка склалась з підготовкою та змінами до 

містобудівної документації м. Києва.  

ГОЛОСУВАЛИ:  
За – 4, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували – 0 

Рішення прийнято. 

 

 

10. Про розгляд звернення громадянина Пигиди А.І. щодо незаконного 

нарахування мешканцям будинку по вул. Г. Андрющенка, № 4-Д коштів за оплату 

по утриманню прибудинкової території. 

СЛУХАЛИ: 

Бондарчука О.В. який повідомив про конфлікт інтересів при розгляді питання 

щодо  незаконного  нарахування  мешканцям  будинку  по  вул.     Г. Андрющенка,  

№ 4-Д коштів за оплату по утриманню прибудинкової території. Зазначив, що буде 

утримуватися від обговорення та прийняття рішення по вищезазначеному 

питанню. 
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ВИСТУПИВ: 

Уповноважена особа будинку по вул. Г. Андрющенка, № 4-Д у 

Шевченківському районі м. Києва Пигида А.І. з інформацією щодо незаконного 

нарахування мешканцям будинку коштів за оплату по отриманню прибудинкової 

території. 

Відповідно до Постанови Кабінету Міністрів України від 01.06.2011 № 869, 

підставою для нарахування плати за прибудинкову територію є кадастровий план. 

Згідно з кадастровим планом, за будинком по вул. Г. Андрющенка, 4-Д закріплена 

прибудинкова територія площею 0,39 га. Однак, оплата здійснюється за утримання 

прибудинкової території площею 0,6 га. 

Відповідно до рішення Київської міської ради від 06.06.2000 № 237/958, від 

20.06.2002 № 43/43 прибудинкова територія площею 0,21 перебуває у 

довгостроковій оренді підземних автогаражних кооперативів «Авіатор» та 

«Вектор». 

Таким чином, понад 10 років мешканцям будинку незаконно нараховується 

надмірна плата по утриманню прибудинкової території.  

Також повідомив, що на 1-му поверсі, цокольному поверсі та  підвальних 

приміщеннях загальною площею більше ніж 2700 м2 розміщені невідомі 

товариства, компанії, хостели, майстерні. Зазначені особи не сплачують за 

утриманню прибудинкової території та користування житлово-комунальним 

послугами. За інформацією комунального підприємства «Керуюча компанія з 

обслуговування житлового фонду Шевченківського району м. Києва», договірні, 

оренді відносини та інформація щодо нежитлових приміщень, які знаходяться у 

приватній власності у будинку на вул. Андрющенка, 4-Д у підприємства відсутні. 

ВИСТУПИЛИ: 

Осадчук А.П., який запропонував не завершувати розгляд цього питання, а 

більш фахово вивчити зазначене питання.  

Сиротюк Ю.М. з пропозиціє встановити шляхом витребування відповідної 

інформації у КП «Київське міське бюро технічної інвентаризації» інформацію про 

власників  нежитлових    приміщень    будинку    за  адресою:  вул. Г. Андрющенка,  

№ 4-Д у Шевченківському районі м. Києва.  

ВИСТУПИВ: 

Осадчук А.П. з пропозицією звернутися до Шевченківської в м. Києві районної 

державної адміністрації та КП «Керуюча компанія з обслуговування житлового 

фонду Шевченківського району м. Києва» з проханням: 

1. Встановити шляхом витребування у КП «Київське міське бюро технічної 

інвентаризації» інформацію про власників нежитлових приміщень будинку за 

адресою: вул. Г. Андрющенка, № 4-Д у Шевченківському районі м. Києва.  

2. Надати інформацію про порядок користування нежитловими приміщеннями 

і оплату власниками або користувачами цих нежитлових приміщень житлово-

комунальних послуг за адресою: вул. Г. Андрющенка, № 4-Д у Шевченківському 

районі м. Києва. 

ВИРІШИЛИ: 
Звернутися до Шевченківської в м. Києві районної державної адміністрації та 

КП «Керуюча компанія з обслуговування житлового фонду Шевченківського 

району м. Києва» з проханням: 



17 
 

1. Встановити шляхом витребування відповідної інформації у КП «Київське 

міське бюро технічної інвентаризації», власників нежитлових приміщень будинку 

за адресою: вул. Г. Андрющенка, № 4-Д у Шевченківському районі м. Києва.  

2. Надати інформацію про порядок користування нежитловими приміщеннями 

і оплату власниками або користувачами цих нежитлових приміщень житлово-

комунальних послуг за адресою: вул. Г. Андрющенка, № 4-Д у Шевченківському 

районі м. Києва. 

ГОЛОСУВАЛИ:  
За – 3, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували – 1 (Бондарчук О.В.) 

Рішення прийнято. 

 

11. Про заслуховування інформації Асоціації «Спілка інвесторів транспортної 

інфраструктури м. Києва щодо можливих порушень при підготовці і проведенні 

інвестиційних конкурсів по залученню інвесторів для виконання комплексу заходів 

з благоустрою та облаштування зупинок громадського транспорту в м. Києві у 

зв’язку з демонтажем зупинкових комплексів, що порушують права інвесторів. 

СЛУХАЛИ: 

Президента Асоціації «Спілка інвесторів транспортної інфраструктури м. 

Києва» Корнієвського С.В., який повідомив, що з моменту останнього засідання 

постійної комісії сталися події, які безпосередньо пов’язані з протистоянням з 

діячами влади, яких було залучено до вищезазначеного питання. Повідомив, що 

28.02.2018 на нього був здійснений напад. 03.03.2018 згідно приписів КП 

«Київблагоустрій» були здійснені демонтажі 16 зупинкових комплексів, щодо яких 

згідно інформації КП «Київпастранс» діють чинні договори. Під час демонтажу 

було завдано збитків на суму 3 млн. грн. Також повідомив, що в цьому свавіллі 

приймали участь представники правоохоронних органів. 

ВИСТУПИВ: 

Осадчук А.П. проінформував, що результати інвестиційних конкурсів не 

затверджені та запропонував:  

1. Звернутися до Департаменту міського благоустрою виконавчого органу 

Київської міської ради (Київської міської державної адміністрації) з проханням 

надати інформацію до постійної комісії щодо підстав здійснення демонтажу 

зупинкових комплексів, щодо яких діють чинні інвестиційні угоди.  

2. Звернутися до радника Київського міського голови Білоцерківця Д.О. з 

інформацією про звернення заявника щодо порушення його прав. 

ВИСТУПИВ: 

Представник компанії «КИЇВ МАРКЕТ СОЛЮШН» Авдієнко  В.А., який 

повідомив, що на засіданні постійної комісії 21.02.2018 була розповсюджена 

негативна інформація щодо вищезазначеного підприємства. Зазначив, що 

звернувся в порядку досудового врегулювання спору щодо захисту ділової 

репутації компанії «КИЇВ МАРКЕТ СОЛЮШН». Наголосив, що на засіданні 

постійної комісії без будь яких доказів було прийнято рішення щодо скерування 

листа до першого заступника голови Київської міської державної адміністрації 

Поворозника М.Ю. щодо створення групи для перевірки фактів порушення 

чинного законодавства під час підготовки та проведення інвестиційного конкурсу.  
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Доповідач запевнив, що компанія не має жодного відношення ані до 

російського бізнесу, ані до зброї.  

ВИСТУПИВ: 

Осадчук А.П., який повідомив, що постійна комісія має право та зобов’язана  

розглядати будь-яке звернення на будь-яку тему будь-яких суб’єктів. Повідомив, 

що для усунення будь яких зловживань на цю тему особисто задав питання 

заявнику: «Чи є у Вас докази?» і публічно в залі засідань була надана відповідь: 

«Ні!» *Відеотрансляція  щодо  обговорення даного питання  розміщена на офіційному веб-сайті 

Київради (www.kmr.gov.ua) відповідно до ч. 9 ст.11 Регламенту, затвердженого рішенням Київради від 
07.07.2016 №579/579). 

Зауважив, що постійна комісія може приймати будь-які рішення щодо будь-

яких питань в межах своїх повноважень. 

ДО ОБГОВОРЕННЯ ДОЛУЧИЛИСЬ: 

Сиротюк Ю.М., Осадчук А.П., Авдієнко  В.А. 

ВИРІШИЛИ: 

1. Звернутися до Департаменту міського благоустрою виконавчого органу 

Київської міської ради (Київської міської державної адміністрації) з проханням 

надати інформацію щодо підстав здійснення демонтажу зупинкових комплексів 

щодо яких діють чинні інвестиційні угоди.  

2. Звернутися до радника Київського міського голови Білоцерківця Д.О. з 

інформацією про звернення заявника щодо порушення його прав. 

ГОЛОСУВАЛИ:  
За – 3, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували – 1. 

Рішення прийнято. 

 

 

 

 

 

 

 

Заступник голови комісії                                                              А. Шаповал 

 

 

 

 

 

 

Секретар комісії                      А. Осадчук 

 

 

 

 

http://www.kmr.gov.ua/

